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Questions de discussion :

1. Résumez le film et son genre. Quels sont les themes touches ?
Quelles étaient les séquences les plus marquantes pour vous ?

Summarize the movie and its genre. What are its major themes? What
sequences made the greatest impression on you?

2. Quel est le style visuel de ce film? Aimez-vous la bande-son?

How would you describe the visual style of this movie? Did you like the
soundtrack?

3. Décrivez Elias. D’ou vient-il ? Ou va-t-il?

Describe Elias : where does he come from? Where is he going?

4. Quels pays traverse-t-il? Quelles sont les langues que vous
comprenez?

What are the countries he crosses? What are the languages that you can
understand?

5. Décrivez le club Eden Paradise et les réactions des différents
vacanciers.

Describe the club and its various vacationers,

6. Que pensez-vous de la phrase : Avez-vous du pain, monsieur le
boulanger?

What do you think about the sentence repeated in French multiple times?

7. Quels sont les personnages qu’Elias rencontre une fois sorti du
club?

What are the characters that Elias meets once out of the club?
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8. Quel est le rdle de la magie?
What is the function of the magic?

9. Reconnaissez-vous la ville dans laquelle Elias travaille comme
employé dans une société de recyclage ?

Do you recognize the town where Elias works in a recycling factory?
10. Que pensez-vous des vitrines-spectacles de vie parfaite a Paris?
What do you think about the windows showing moments of perfect life?
11. Que pensez-vous de la fin?

What is your opinion about the ending?

12. Un article du Monde:

https://www.lemonde.fr/cinema/article/2009/02/10/eden-a-l-ouest-le-
vovage-plein-de-desillusion-d-un-ulysse-du-xxie-
siecle 1153323 3476.html
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